
ZAPISNIK 15. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

15. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 02. ožujka 2020. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, član.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke.  
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik,  Boris Vujnović, glavni načelnik SIH-a i Dan Špicer, 
poslovni direktor Saveza. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika s 14. sjednice IO 

2. SIH mailovi  

3. Info o radu zaklade 

4. Tajnica/k SIH-a 

5. Info o Scout shopu 

6. Kupovina automobila 

7. Predstojeće aktivnosti u Savezu 

8. Odluke GN – niže u mailu 

9. Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA.  
 
AD1. Verifikacija zapisnika s 14. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  
 

 
AD2. SIH mailovi  
 

Izvještava Kukić. Povela se rasprava oko toga  tko ima uvid u koje mailing liste tijela. 
Napravljena je revizija mailing lista te su sva tijela upoznata s time tko od dužnosnika ima uvid u 
koju listu. Kukić traži da mu se omogući uvid na mail sih@sih kako bi mogao pratiti mailove koji 
stižu na ured Saveza. Također predlaže da se Tamari Karlović otvori zaseban mail. Nakon 



provedene rasprave dogovoreno je da će se osim maila za Karlović i službeni SIH-ovi mailovi 
prebaciti na domenu scouts.hr. Zaključak je donesen jednoglasno s 4 glasa za. Zadužuje se 
Vujnović da to operativno riješi s načelnikom za informacijske sustave Macutom.  
 

 
AD3. Info o radu Zaklade 
 
 Izlaže Špicer. Na Savjetovanju odraslih voditelja predstavljen je natječaj Zaklade na koji 
se mogu prijaviti SIH-ove udruge s projektima koji doprinose zajednici. Za to je predviđeno da će se 
podijeliti 6 potpora po 5.000 kn, dakle ukupno 30.000,00 kn. Također zbog potrebe za intenziviranje 
poslova oko prikupljanja donacija i sponzorstava te potpora za Zakladu odlučeno je da se na pola radnog 
vremena za te poslove zaposli voditelj programa Zaklade. Nakon provedenog razgovora s potencijalnom 
kandidatkinjom na mjesto voditeljice programa zaposlena je Mia Felić na određeno vrijeme do 
24.08.2020. te će se do tada utvrditi uspješnost navedene djelatnice te razmotriti mogućnost produljenja 
ugovora. Sukladno tome počet će se i intenzivnije raditi na Klubu prijatelja izviđača gdje će članovi kluba 
imati pravo na različite popuste kroz članstvo u Klubu. Mijino zaduženje će biti da uz dosadašnje pronađe 
i nove zainteresirane partnere koji bi članovima Kluba nudili popuste kroz članstvo u Klubu. Isti popusti 
će vrijediti I za sve redovno registrirane članove Saveza koji su registrirani za tekuću godinu. Informacije 
su primljene na znanje. 

  
 
AD4.  Tajnica/k SIH-a 
 
 Izvještava Kukić. Već neko vrijeme se raspravlja oko potrebe da se napokon razriješi 
pitanje oko rada Tajnika Saveza izviđača Hrvatske. O tome je u planu razgovarati s dosadašnjom 
administrativnom tajnicom Tamarom Karlović. Kako bi se pripremili svi potrebni temelji za ovo 
radno mjesto nakon provedene rasprave zadužuje se Mirela Varović da pregleda i pripremi 
prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o zadacima, odgovornostima i ovlastima osoba na položaju 
u SIH-u u dijelu opisa zadaci, ovlasti i odgovornosti Tajnika SIH-a, Sistematizaciju poslova i 
zadataka zaposlenika i zaposlenih dužnosnika u Savezu te Pravilnik o radu Ureda koji je stavljan 
van snage, ali bi bilo dobro da se revidira i ponovo donese i stavi u upotrebu. Zaključak je 
prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za  
 
 
AD5.  Info o scout shopu 
 
Izvještava Kukić. Scout shop se javio na natječaj javne nabave Grada Zagreba. Izabrani smo kao 
najbolji ponuditelj. U sklopu toga ćemo na Savici imati dvije akcije pošumljavanja s radionicama 
u kojima će sudjelovati i Savez izviđača Zagreba. Dogovorena je i nabava ljetnih SIH-ovih polo 
majica koje će biti izrađene kroz nekih mjesec dana. Prodaja izviđačkih košulja ide 
zadovoljavajućim tempom. Razmatra se i povećanje ponude na izviđačke hoodice te vraćanja u 
ponudu artikala koji su bili ranije rasprodani poput izviđačkog kompasića. Nabavka novih 
artikala bit će u skladu s financijskim prilikama te interesom udruga. Informacije su primljene na 
znanje. 
 
 
 
 
 



AD6. Kupovina automobila 
 
Izvještava Vujnović. Već duže vrijeme zbog povećanja obima poslova koji se provode u uredu te 
čestih odlazaka na sastanke i dopremu, odvoz materijala pa se pokazala potreba da se nabavi 
službeno vozilo za Savez koje bi služilo toj svrsi. Nakon nekoliko mjeseci razmatranja ponude i 
opcija oko nabavke automobila dobili smo ponudu da od Offset tiska NP GTO d.o.o. kupimo 
vozilo marke Peugeot partner. Cijena vozila je 25.000,00 kn plus PDV. Vozilo je u dobrom stanju, 
registrirano do kraja godine, a nedavno je napravljen i veliki servis. Nakon provedene rasprave 
donesena je odluka da će se navedeno vozilo kupiti nakon što se prvo odveze kod mehaničara 
na provjeru ispravnosti. Po dobivanju potvrde izvršit će se kupnja vozila. Odluka je donesena 
jednoglasno s 4 glasa za. 
 
 
AD7. Predstojeće aktivnosti u Savezu 
 
Izvještava Vujnović. Sljedeći vikend se na sljemenu održava Seminar za operativne voditelje. Na 
aktivnost je prijavljeno oko 90 sudionika što je odlična brojka. U sklopu Seminara će se održati i 
radionica Agencije za mobilnost i programe EU na kojoj je predstavljen program Europskih snaga 
solidarnosti i natječaja na koje se udruge mogu javiti. Na samoj radionici će sudjelovati oko 25 
sudionika koji dolaze samo na radionicu. Nakon SOK-a u planu je udrugama poslati paket 
informacija oko organizacije i provođenja Šumske škole te će se do travnja formirati i cijena za 
sudionike. Dogovoreno je da će tečaj za mlađe voditelje zajedno voditi Roglić i Perić dok će tečaj 
za odrasle voditelje voditi Štefek. Ove godine se neće provoditi Izviđačka Liga jer se nije prijavio 
dovoljan broj organizatora za organizaciju pojedinih kola lige pa se u dogovoru s Timom za 
natjecanja donesena odluka da se neće raspisati poziv za Izviđačku ligu SIH-a. Međutim u planu 
je provođenje dva izviđačka orijentacijska natjecanja KOT u Križu početkom travnja te DION i 
DIV koji će se održati u Kutini u lipnju. Informacije su primljene na znanje. 
 
AD8. Odluke GN 
 
Izvještava Vujnović. S obzirom na to da ove godine nema lige a za pojedina kola su predviđena 
sufinanciranja organizacijskih troškova predlažem da se za organizaciju KOT-a organizatorima po 
predanom i prihvaćenom narativnom i financijskom izvještaju isplati 6.000,00 kn, po tri za svaku 
kategoriju, stariju i mlađu. Odluka je odnesena jednoglasno s 4 glasa za. 
Također predlažem da se za organizaciju DION-a i DIV-a organizatorima isplati isti iznos kao i za 
KOT. Također predlaže da se ostavi fond nagrada za kupovinu pehara kao i prethodnih godina.  
Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 
Članu uprave kontingenata za Europski Jamboree u Poljskoj Alen Matejčić je poslao ponude za 
prijevoz koje su prikupili od prijevozničkih tvrtki za prijevoz sudionika na Jamboree. S obzirom na 
to da se radi o većoj sumi novaca traže potvrdu IO za prihvaćanje ponude tvrtke ANABAR Tours 
koja je  poslala najprikladniju ponudu jer je osim odlaska i povratka s Jamboree-a u prijevoz 
uključen i obilazak i noćenje u Krakovu. Sve pristigle ponude su ranije dostavljene članovima IO. 
Sukladno preporuci vodstva kontingenta potvrđuje izbor tvrtke ANABAR Tours za prijevoz 
sudionika na Jamboree u Poljsku.  
 
 
 
 



AD9. Razno 
 
Kukić traži od Vujnovića da se članovima IO dostave rezultati evaluacijske ankete sa SOV-a. 
Vujnović napominje da bi se što hitnije trebalo potvrditi tko od naših predstavnika odlazi na 
Svjetsku Konferenciju u Egipat radi kupnje avionskih karata i organizacije smještaja. 
Andrašek je predložio da SIH ponovo bude partner UHDDR -u projektu Susreti djece branitelja. 
Partnerstvo je potvrđeno jednoglasno s 4 glasa za.  
Također pita  što će biti s  prijedlogom propozicija Olimpijade koje je poslao OI“ Javor“ u veljači 
2019.? Kukić je zamolio da se rasprava o prijedlogu odgodi do sljedeće sjednice kako bi članovi 
IO detaljno proučili dostavljene materijale radi što kvalitetnije rasprave oko navedenog 
prijedloga. 
Ivanković je predložio da SIH bude partner OI „Kamengrad“ u dva projekta koje odred prijavljuje 
na natječaj grada Koprivnice. Partnerstvo je potvrđeno jednoglasno s 4 glasa za. 
 
 
Nije bilo drugih tema pa pošto je iscrpljen dnevni red Kukić zatvara sjednicu IO. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


